
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-10, § 26 

 

 Tid Måndagen den 10 december 2012 kl 16.35 – 17.40 
   

 Plats Kristallen, Hantverkargatan 3D 
   

 Justerat Tisdagen den 18 december 2012 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Tjärnberg (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Peter Abelin (M) för Annika Davidsson (M) 

Margareta Stavling (S) för Annika Ödebrink (S) 

 

Ersättare: 
  

Christoffer Kuckowski (M)  

Christer Swärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Ted Ell, Karin Hebel, 

Inga-Lill Hultin, Åse Geschwind, Lars Jolérus, Mattias Lundberg, Peter Nyström, 

Anne Rådestad och Marita Söderqvist samt borgarrådssekreteraren Josefin Malmqvist 

och biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 

 



  

 
 § 26 

Tryggheten i stadens parker. Yttrande över revisionsrapport 
Dnr T2012-130-05841 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att som yttrande till nämndens revisorer, 

 revisorsgrupp 1, överlämna och åberopa kontorets tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 7 november 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C) 

 och vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår att 

 nämnden beslutar enligt följande: 

 

Att i huvudsak godkänna kontorets förslag till beslut, samt att därutöver anföra: 

 

Socialdemokraterna anser att kontoret, utöver de åtgärder som beskrivs i yttrandet, 

även ska åtgärda de anmärkningsvärda brister rapporten visar vad avser 

stockholmarnas kunskap om vart man vänder sig om man vill anmäla 

klotter/skadegörelse, nedskräpning, fel på belysningen och liknande i stadsmiljön 

samt den låga andelen nöjda vad avser information om hur ofta/snabbt gator och 

parker ska städas, papperskorgar tömmas, snön röjas och klottret saneras. Vi är 

medvetna om stadsdelsnämndernas ansvar för de lokala parkerna men i samarbetet 

mellan stadsdelarna och kontoret bör ovanstående brister allvarligt diskuteras. Vad 

gäller de fyra kommuncentrala parkerna, som är kontorets ansvar, måste bristerna 

åtgärdas. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Jonas 

Naddebo (C) och vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP). 

 

 
Reservation 

Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 

till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) enligt följande: 

 

Miljöpartiet ser positivt på att man arbetar evidensbaserat när det gäller tryggheten i 

Stockholms parker och grönområden. Det är viktigt att skilja på faktisk, respektive 

upplevd trygghet. Stockholms parker och grönområden är generellt sett mycket trygga 

platser att vistas på, och upplevd otrygghet är inte alltid baserad på faktisk risk. Här är 

det viktigt att staden jobbar med information och upplysning till medborgarna. Tyvärr 



  

är inte revisionsrapporten helt stringent när det gäller att skilja på faktisk och upplevd 

trygghet. 

 

Forskningen visar att de sociala faktorerna är absolut viktigast för att en stad ska vara 

trygg att leva och vistas i. Åtgärder i den fysiska miljön, såsom belysning, är viktig, 

och ska utföras på ett evidensbaserat sätt, men detta ska främst ses som ett 

komplement till åtgärder för att uppnå social hållbarhet. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


